
 انتشار چاپ نهم »خط مقدم«
همزمان با روز پاسدار

همزمان با روز پاسدار چاپ 
نهم كتاب »خ�ط مقدم«؛ 
روايتي مستند از تشكيل 
يگان موش�كي اي�ران با 
محوريت زندگي ش�هيد 
»طهراني مقدم« اثر فائضه 
غفارحدادي منتشر شد. 
به گ��زارش ج��وان، كتاب 
»خ��ط مق��دم«؛ روايت��ي 
مستند از تشكيل يگان موشكي ايران با محوريت زندگي شهيد 
»طهراني مقدم« اثر فائضه غفارحدادي ب��ه  تازگي همزمان با 
ميلاد امام حس��ين)ع( و روز پاسدار توس��ط انتشارات شهيد 

كاظمي به چاپ نهم رسيده است. 
اين  كتاب برشي مستند از ميانه خط زندگي حسن طهراني مقدم 
است كه دور از تخيل و رؤياپردازي هاي نويسندگي نوشته شده 
است. بازه زماني مطالب كتاب هم از مرداد سال ۶۳ تا دي ماه 
۶۵ است؛ مقطعي كه اتفاقاً پر اس��ت از حادثه و موانع پيچيده، 
پر از »نمي تواني« ها و »ديگر نمي شود«ها، پر از جمله »اينجا 

ديگر آخر خط است.« 
اولين گام هاي پژوهشي اين اثر، پيش از انتشار در سال ۱۳۸۴ و با 
تشويق و حمايت هاي سردار شهيد حسن طهراني مقدم بوده است. 
آن  زمان هدف جمع آوري خاطرات و مستندات دوران دفاع موشكي 
بود. س��ردار طهراني مقدم در مصاحبه، بيش از آنكه از خودش��ان 
بگويند از ياران شهيدشان گفته بودند و علاقه مند بودند زحمات 
رزمندگان گمنام يگان موشكي در تاريخ ثبت و ضبط شود و تأكيد 
مي كردند اين  شهدا را براي مردم الگو كنيد.  براي نگارش اين كتاب 
با بيش از ۵۰نفر مصاحبه هاي مفصل صورت گرفته كه در مواردي 
براي تكميل و رفع تناقضات و ابهامات، مصاحبه با برخي افراد بيش 

از ۲۰بار تكرار شده است. 
.......................................................................................................

 آغاز ثبت نام اكران  مردمي
 »موقعيت مهدي« 

س�ينمايي  فيل�م  مردم�ي  اكران ه�اي  ثبت ن�ام 
»موقعي�ت مه�دي« از دي�روز ۱۵اس�فند آغ�از ش�د. 
ب��ه گ��زارش »ج��وان« ب��ه نق��ل از عماري��ار، ثبت ن��ام 
اكران ه��اي مردم��ي فيل��م س��ينمايي »موقعي��ت مه��دي« 
 از دي��روز ۱۵ اس��فند از طريق س��ايت اكران مردم��ي به آدرس
 ekranmardomi. ir آغاز شد. علاقه مندان مي توانند جهت 
اكران فيلم »موقعيت مهدي« در ش��هرهاي فاقد سينما ثبت نام 
كنند و با حداق��ل امكان��ات آن را در مكان هايي مانند مس��جد، 
مدرسه، دانش��گاه، حوزه علميه، فرهنگس��را به نمايش بگذارند. 
شروع اكران هاي مردمي فيلم سينمايي »موقعيت مهدي« از ۱۸ 
اسفند، همزمان با آغاز اكران سينمايي آن آغاز خواهد شد. فيلم 
سينمايي »موقعيت مهدي« كه در چهلمين جشنواره فيلم فجر 
مورد تحسين قرار گرفت و پنج س��يمرغ از جمله جايزه بهترين 
فيلم و بهترين كارگردان��ي اول را از آن خود ك��رد، برش هايي از 
زندگي شهيدان مهدي و حميد باكري و عمليات هاي بدر و خيبر 

در جريان جنگ تحميلي را روايت مي كند. 
.......................................................................................................

افزايش ظرفيت سينماها به ۷۵درصد 
ظرفيت سالن هاي سينما براي ميزباني از مخاطبان در آستانه 
آغاز اكران نوروزي، از ۵۰درصد به ۷۵درصد افزايش پيدا كرد. 
به گزارش »ج��وان« در آس��تانه آغاز اكران ن��وروزي فيلم ها، 
ظرفيت سالن هاي سينمايي كشور كه پيش تر به دليل شرايط 
كرونايي محدود شده بود، افزايش پيدا كرد. بنا بر دستورالعمل 
تازه سازمان سينمايي قرار است سينماها با ظرفيت ۷۵درصد 
به نمايش فيلم ها بپردازند. اين در حالي اس��ت كه پيش از اين 
همزمان با افزايش موج ششم كرونا اعلام شده بود سينماها با 
۵۰درصد ظرفيت به ارائه خدمات مي پردازند. اين تغيير از روز 
۱۸اسفندماه و همزمان با آغاز فيلم هاي اكران نوروز در سامانه 

فروش بليت سينماهاي كشور اعمال مي شود. 
.......................................................................................................

معاون سيما سر صحنه سريال»خوشنام«
معاون سيما با حضور در محل فيلمبرداري سريال »خوشنام« 
خبر از پخش اين سريال در ماه مبارك رمضان ۱۴۰۱ خبر داد. 
به گزارش »جوان« ب��ه نقل از روابط عمومي س��ريال، حميد 
ش��اه آبادي، معاون س��يما به همراه مدير ش��بكه يك سيما و 
تني چند از مديران س��يما از روند توليد سريال »خوشنام« به 
كارگرداني عليرضا نجف زاده بازديد كردند. سريال »خوشنام« 
به تهيه كنندگي احمد زالي، توس��ط محسن كيايي طراحي و 
نگارش اوليه آن صورت گرفت و فهيمه سليماني آن را بازنويسي 
نهايي براي توليد كرد. تصويربرداري س��ريال »خوشنام« كه 
كاري از گروه فيلم و سريال شبكه يك سيماست در بيمارستان 
فيروزآبادي شهر ري انجام مي شود، اين سريال قرار است ايام 

ماه مبارك رمضان روي آنتن شبكه يك سيما برود. 
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تقواست.

»گزيده تحف العقول«

   محمدصادق عابديني
برگزاري جش�نواره هاي فرهنگ�ي و معرفي 
جوانان با اس�تعداد، يكي از راه هاي موفقيت 
در جنگ فرهنگي با دش�من اس�ت و بسيج 
در س�ال هاي اخي�ر، در عرص�ه فرهن�گ و 
هنر كاره�اي عظيم�ي انج�ام داده اس�ت. 
محمدگلري��ز، خواننده و رئي��س كميته علمي 
جشنواره موسيقي و دبير نخستين جشنواره ملي 
و بين المللي سرود فجر گفت: »دشمن براي تغيير 
سبك زندگي ما هر كاري مي كند. در اين ميان، 
موسيقي يكي از مهم ترين نكاتي است كه بيشتر 
مورد توجه قرار گرفته است. اگرچه آثار ماندگاري 
در موسيقي انقلاب اسلامي به وجود آمده است، 
اما متأسفانه به دليل شبيخون فرهنگي دشمن 
در شرايطي هستيم كه بايد اولويت ما مبارزه با 
مافياي موسيقي باشد كه چه در داخل و چه در 

خارج از كشور به فعاليت مشغول است. 
وي در ادامه تأكيد كرد: »برگزاري جشنواره هاي 
مختلف ب��ا هم��كاري رس��انه مل��ي و معرفي 
اس��تعدادهاي جوان يكي از مهم ترين كارهايي 
است كه بايد در عرصه جنگ فرهنگي با دشمن 

انجام دهيم.«
گلريز ادامه داد: »الان در شرايط بسيار حساسي 
هستيم و مسائل فرهنگي و هنري رويكرد بسيار 
مهمي است كه بايد در اين جنگ فرهنگي بيشتر 

به آن توجه كنيم.«
دبير نخستين جشنواره س��رود با تشكر از مركز 
آفرينش ه��اي هنري بس��يج براي تولي��د آثار 
موسيقي گفت: »بس��يج كار بزرگي انجام داده 
اس��ت، اكنون هيچ كس منكر تهاجم فرهنگي 
دشمن نيست، آنها براي انحراف فكري جوانان ما 
در اتاق هاي فكر خود نقشه هاي زيادي مي كشند. 
اينها نتوانس��تند در جنگ فيزيكي كاري انجام 
دهند، اما در ميدان جنگ فرهنگي مي جنگند.«

گلريز با بيان اينكه موسيقي يكي از موضوعاتي 
است كه چه بخواهيم و چه نخواهيم نقش بسيار 
مؤثري در ارتقاي فرهنگ جامعه دارد، ادامه داد: 
»متأسفانه رس��انه ملي در دعوت از خواننده ها، 
به دعوت از خواننده هايي كه موسيقي ملي كار 
مي كنند، توج��ه نمي كند و با اي��ن كار مردم به 

اهميت موسيقي ايراني و ملي پي نمي برند.«
دبير نخستين جشنواره ملي و بين المللي سرود 
گفت: »اين جش��نواره ابزار مهمي براي حضور 

جوانان در ميدان است كه مي توانند دستاوردهاي 
مثبتي براي ما داشته باشند.«

رئيس كميته علمي جش��نواره موس��يقي فجر 
تأكيد كرد: »وقتي اين آثار در جش��نواره سرود 
ملي فجر ارائه مي شوند، قطعاً مي توانند اتفاقات 
درخش��اني براي فرهنگ و هنر كشورمان رقم 
بزنند. زمان��ي كه اين آثار بي��ش از پيش پخش 
و از سوي رس��انه هاي مختلف منتشر مي شود، 
مديران نيز متقاعد مي ش��وند ت��ا از هنرمندان 
حمايت مادي و معنوي انج��ام دهند. اين قطعاً 
ناش��ي از تبليغات و كار رس��انه اي خوب است 
ك��ه مي تواند نش��ان دهنده تلاش ه��اي فراوان 
هنرمنداني باشد كه استعدادهاي ناب موسيقي 
ما هستند كه مي توانند با جنگ فرهنگي دشمن 

مقابله كنند.«
   استفاده از چهره هاي شناخته شده 

در داوري ها
دبير نخستين جشنواره ملي و بين المللي سرود 
فجر با اشاره به اينكه داوري هاي اين جشنواره در 
هر استان به صورت مجزا برگزار مي شود، گفت: 
»ما سعي كرديم براي انتخاب داوران جشنواره 
اول به مسئله اعتقادي هنرمندان توجه كنيم و 
خوشبختانه هنرمنداني كه در اين زمينه معرفي 
شده اند، هنرمندان معتقدي هستند كه بنده با 
آنها ارتباطات نزديك دارم. آنچ��ه براي ما مهم 
است، اعتقاد و تخصص هيئت داوران است كه دو 
فاكتور مهم ارزيابي آثار است. داوراني كه در اين 
جشنواره حضور دارند، قطعاً هنرمندان معتبري 
هس��تند كه با اش��تياق پاي كار آمده و داوري 
جش��نواره را پذيرفته اند. به هر حال هنرمندان 
هم به اين باور رسيده اند كه ما در معرض هجوم 
حملات فرهنگي دش��مناني هس��تيم كه بايد 

فكري كرد.«
وي داوران اي��ن جش��نواره در ته��ران را به اين 
ش��رح معرفي كرد: »در قس��مت توليد شهروز 
حقي، محمدرض��ا عقيلي، مرتض��ي تقي زاده و 
ميلاد عرفان پور تيم داوري اين رويداد هستند. 
در بخش اكاپ��لا )اجراي گروهي س��رود بدون 
همراهي ساز(، شهروز حقي، محمدرضا عقيلي، 
مرتضي اميري اسفندقه، در بخش بازخواني در 
خدمت حبيب خزايي فر، ميلاد عرفان پور و اميد 
روشن بين هستيم كه اگر رويكرد داوري خوب و 
بدون قصد و غرض و صادقانه باشد، باعث اعتبار 

جشنواره خواهد شد.«
   كشف استعدادهاي سرود در محلات 

مصطفي زيبايي نژاد، رئيس مركز آفرينش هاي 
فرهنگي و هنري بس��يج با بي��ان اينكه مرحله 
اول فراخوان جشنواره سرود فجر گذشته است، 
ادامه داد: »فراخوان اولين جش��نواره از ابتداي 
بهمن۱۴۰۰ منتش��ر شده اس��ت. جشنواره در 
دو مرحله استاني و كش��وري برگزار خواهد شد 
كه مرحله كشوري به صورت اس��تاني در حال 

برگزار است.«
وي اف��زود: »تا پاي��ان فروردين م��اه در بخش 
بين الملل مهلت براي ارسال آثار وجود دارد كه 
تعدادي از كشورهاي منطقه حضور داشتند. در 
فرآيند جشنواره نشست تخصصي را با گروه هاي 
سرود در برج ميلاد و در فرآيند جشنواره هفته اي 
چند جلسه نشست آنلاين برگزار كرديم و گروه  ها 

با دبيرخانه جشنواره گفت وگو  كردند.«
رئيس مرك��ز آفرينش هاي فرهنگ��ي- هنري 
بس��يج به تمديد يك هفته اي مهلت ارسال آثار 
اش��اره كرد و افزود: »بعد از اتمام مهلت ارسال 
آثار سرود، ۲هزار و ۶۷۰ گروه در سايت جشنواره 
ثبت نام كردن��د كه هزار و9۷۰ گروه توانس��تند 
آثار را به صورت كامل بارگذاري كنند. س��ايت 
جشنواره به صورتي طراحي شده است كه گروه ها 
امكان حضور تكراري ندارن��د. اعضاي گروه  نيز 
امكان حضور در گروه هاي ديگر را نداشتند، لذا 
با توجه به اين محدوديت ها آمار خيلي خوبي را 
در جشنواره از نظر تعداد گروه هاي سرود به ثبت 

رسانديم.«
زيبايي نژاد تأكيد ك��رد: »از ۳ه��زار و ۶۸۲ اثر 
سرود ارسال ش��ده به دبيرخانه در بخش توليد 
سرود هزار و ۳۳۶ اثر كار توليدي بود. در بخش 
سرود بدون موس��يقي نيز ۳۷۷ اثر به دبيرخانه 
ارسال ش��ده اس��ت. هزار و ۲۳۳ س��رود نيز در 
بخش بازخواني س��رود و ۳۱۸ طرح و در نهايت 
۴۱۸ سرود در بخش شهيد سليماني و ابومهدي 

المهندس شركت داده شدند.«
وي در پاسخ به سؤال »جوان« در خصوص حضور 
كش��ورهاي خارجي در بخ��ش بين الملل اين 
جشنواره گفت: »هنوز فراخوان بخش بين الملل 
ادامه دارد و تا فروردين ماه س��ال آينده امكان 
حضور گروه هاي سرود وجود دارد، اما تا امروز از 
كشورهاي عراق، لبنان سوريه و يمن، گروه هاي 
س��رود براي حضور در جش��نواره فجر ثبت نام 

كرده اند.«
هادي خاكي، مدير خانه سرود و موسيقي مركز 
آفرينش ه��اي فرهنگي- هنري بس��يج و عضو 
كميته علمي نخستين جشنواره ملي و بين المللي 
سرود فجر نيز در سخناني، هدف از برگزاري اين 
جشنواره را كشف استعدادهاي سرود از محلات 
عنوان كرد و گفت: »نگاه ما به گروه هاي سرود در 
اين رويداد كاملًا با رويكرد آموزشي و آكادميك 
اس��ت«، لذا در بحث ش��عر نيز كه ب��ا آيتم هاي 
مختلف داوري همراه است، به جزئيات عروضي 
و قافيه اي توجه خواهيم كرد كه در اين مس��ير 
اساتيدي همچون اميري اس��فندقه و عرفان پور 

جشنواره را همراهي خواهند كرد.«

 جشنواره ای برای كشف
استعداد های سرود در محلات
 جشنواره سرود فجر از سوى مركز آفرينش هاى فرهنگی-  هنرى بسيج 

در بخش ملي در 2مرحله استاني و كشوري برگزار مي شود

كارگ�ردان شناخته ش�ده كش�ورمان در تازه تري�ن 
اظهاراتش به فضاي مس�موم نمايش خانگي و پول هاي 

مشكوك پرداخته است. 
مسعود جعفري جوزاني با بيان اينكه كشورهاي ديگري كه به 
 شدت از ما در عرصه سريال سازي عقب تر بودند، حالا سال ها 
از ما جلو افتاده اند، به مه��ر مي گويد: چندي پيش به تركيه 
سفر كردم و آنچه باعث تعجبم شد، اين بود كه تنها در اطراف 
استانبول سه شهرك سينمايي به من نشان دادند! چهارمي 
هم كه بزرگ تر از آن س��ه تاي ديگر بود، در حال تأس��يس 
بود! گفتند در چند ش��هر ديگر مانند ازمير هم شهرك هاي 
سينمايي در دس��ت احداث دارند. همان زمان فيلمبرداري 
س��ه، چهار س��ريال تاريخي در جريان بود كه يك��ي از آنها 
تاريخچه خوارزمشاهيان بود. برايم جالب بود كه دولت آنها تا 
اين اندازه به توليد فيلم و سريال كمك مي كند. كره جنوبي 
هم همين گونه است. زماني كه س��ينماي ما در اوج فعاليت 
بود، سينماي كره هيچ نداشت اما امروز نگاه كنيد چگونه ما 
مصرف كننده محصولات آنها شده ايم. خيلي كشورهاي ديگر 

هم همين شرايط را دارند. 
   ما را به دست يك مشت آدم سودجو سپرده اند

جعفری جوزاني عنوان ك��رد: ما نمي توانيم نس��بت به اين 
شرايط ساكت بمانيم. وضعيت فرهنگ و هنرمان كه معلوم 
است. همين امس��ال وضعيت فيلم هاي جش��نواره فجر را 
ديديم، اين وضعيت امروز سينماي ماس��ت! ما را به دست 
يك مشت آدم سودجو س��پرده اند. اكثر اين سرمايه گذارها 
حالا تعيين كننده ش��ده اند. در اين ش��رايط معلوم اس��ت. 
امروز ما را به يك مشت زالوصفت واگذاشته اند كه پول هاي 
كلان گرفته اند و بخشي هم پول هاي شان دزدي است! حالا 
همين ها دارند به ما سانس��ور تحميل مي كنند. رفتم براي 
يكي از اينها سريالي را بس��ازم، وقتي پاي قرارداد رسيدم، 
ناگهان گفت اينجاي داستان را تغيير بده و يكي از دوستان 
خانمش را هم معرفي كرد كه در سريال بازي كند! خاك بر 
سر من، اگر بخواهم به اين شرايط تن بدهم! اينها چه كساني 
هستند كه در يكي دو سال چنين قدرتي به  دست آورده اند، 
غير از دزد چه نامي مي توان روي اينها گذاش��ت؟! فراموش 
نكنيد ما نسلي هستيم كه زماني تفنگ هم به دست گرفتيم. 
اگر قرار باش��د امثال ما هم تس��ليم اين نوع تفكر و انديشه 

شويم، والله مرگ را ترجيح مي دهم!
   تن به خواسته هاي لجن اينها نخواهم داد 

كارگردان سريال تاريخي »در چش��م باد« در پاسخ به اين 
س��ؤال كه پس هيچ گاه به سريال سازي براي پلت فرم ها تن 
نمي دهيد، مي گويد: خير. دس��ت كم اينهايي كه تا به امروز 
من با آنها مواجه ش��ده ام، 9۰درصدش��ان همين شرايط را 
داش��ته اند. مطرح ترين و بزرگ ترين اينه��ا را به ما معرفي 
كردند و ما تا پاي عق��د قرارداد هم رفتيم اما خواس��ته ها و 
پيشنهادهايشان آنقدر لجن بود كه ترجيح داديم هر كاري 
بكنيم، جز تن دادن به اين شرايط! اينها معمولاً مي خواهند 
خواسته هاي خود را به فيلمسازان تحميل كنند و به همين 
دليل نمي توانند با امثال ما كار كنند. واي بر ما كه بخواهيم 
از تركيه و هند براي سريال سازي تقليد كنيم! با اين شرايط 
اما بعيد نمي بينم كه ب��ه اين مرحله هم برس��يم. اصلًا هم 
بحث سليقه نيست. امروز شاهد »سرمايه محوري« هستيم. 
سرمايه محوري دارد مبتذل ترين سليقه را به جريان سينما 

و سريال سازي ما تحميل مي كند. 
جعفری جوزاني در پايان گفت: ب��ه عقيده من، ما چيزي به 
نام بخش خصوصي در سينما و سريال سازي ايران نداريم. 
اينها همه دروغ است. به برخي از اينها پول داده و به سينما 
فرس��تاده اند. اگر فضاي بازتر مدنظر آنها توجه به دردهاي 
مردم بود كه ما به آنها تعظيم مي كرديم، فضاي باز آنها درباره 
رفتار دختر و پسرها و قصه نوشتن براي فلان زن شوهردار 
است! كدام فيلم ساخته شده كه از فساد گفته باشد؟ اگر هم 
حرفي زده اند، در حد شعار باقي مانده است. كدام يك از اينها 
از واقعيت هاي فساد اقتصادي امروز گفته اند؟ اينها خودشان 

جزئي از فساد اقتصادي امروز هستند.

 سرمايه محورى مبتذل ترين سليقه را 
به سينما تحميل كرده است

 جعفرى جوزاني: رفتم براي يكي سريال بسازم، وقتي پاي قرارداد رسيدم
ناگهان شرايطی را مطرح كرد كه خاك بر سر من، اگر بخواهم به آن شرايط تن دهم!

مصطفي محمدي       دیده بان 

      نمایش خانگی

    سیما

معاون ارزشيابي و نظارت سازمان سينمايي:

»لامينور« و »علفزار« مشكلي براي اكران ندارند
مع�اون ارزش�يابي و نظارت س�ازمان س�ينمايي با اش�اره به 
اينكه انتخاب فيلم ه�اي اكران نوروزي بر اس�اس يك پارامتر 
مشخص صورت گرفته اس�ت، تأكيد كرد: فيلم هاي »لامينور« 
و »علف�زار« مش�كل پروان�ه نماي�ش و ممي�زي نداش�ته اند. 
حبيب ايل بيگي در پاسخ به خبرنگاران در موزه سينما درباره 
وضعيت اكران هاي ن��وروزي گفت: انتخ��اب فيلم هاي اكران 
نوروزي بر عهده سازمان سينمايي است و سازمان براي اكران 
فيلم هاي نوروزي با توجه به جميع شرايط تصميم مي گيرد و 
در جمع بندي نهايي براي اكران نوروزي، فيلم هاي »لامينور« 
و »علفزار« قرار نداش��ت. تأكيد مي كنم كه هيچ دليلي مانند 
مسئله مميزي براي قرار نگرفتن اين فيلم ها در اكران نوروزي 
وجود نداش��ت. اينها فيلم هايي هس��تند كه مجوز نمايش را 

دريافت كرده اند و مشكلي هم براي اكران ندارند. 
وي در پاسخ به اين پرسش كه شنيده مي شود از آنجا كه »لامينور« 
درباره موسيقي است، با اكران آن در ماه رمضان مخالفت شده است، 
توضيح داد: چنين مس��ئله اي وجود ندارد و ماه رمضان ماه شادي 
اس��ت، اين حرف ها صحت ندارد. سازمان س��ينمايي پارامترهاي 
مختلف��ي را براي اك��ران نوروزي در نظ��ر مي گيرد كه بر اس��اس 
پارامترهاي موجود ليس��ت مورد نظر انتخاب مي شود. بي شك در 
اكران نوروزي به تنوع فيلم ها توجه ش��ده و هم فيلم كودك، دفاع 

مقدس، كمدي و اجتماعي مورد توجه قرار گرفته است. 
ايل بيگي در پاس��خ به اينكه آيا فيلم هاي »لامين��ور« و »علفزار« 
هيچ كدام پارامترهاي اكران نوروزي را نداشته اند؟ گفت: اصلاً اينگونه 
نيست. بحث اكران نشدن فيلم »لامينور« وجود ندارد، بلكه مسئله 

در حال حاضر اكران نوروزي است، قرار بود هفت فيلم انتخاب شود 
كه اين انتخاب از بين ۲۱ فيلم متقاضي صورت گرفته است. 

وي در بخش ديگري از صحبت هاي خود با آرزوي سلامتي براي 
داريوش مهرجويي گفت: حتماً س��لامتي و توجه به پيشكسوتان 
اهميت دارد، البته اين گلايه را از دوس��تاني كه بدون هماهنگي 
»لامينور« را در فهرس��ت اكران نوروزي ق��رار داده اند، دارم. طي 
چند روز گذشته با آقاي درميشيان تهيه كننده »لامينور« صحبت 
كرديم و به دنب��ال ديدار با آقاي مهرجويي بوديم كه ش��رايط آن 
فراهم نش��د. آقاي درميش��يان به ما گفت آقاي مهرجويي كمي 
كس��الت دارد اما نگفت كه اين كارگردان در بيمارستان بستري 
اس��ت. ما بايد در يك فرآيند درس��ت و منطقي و براي حمايت از 
كليت س��ينما و مراقبت از اجزاي س��ينما همه جوانب را در نظر 
بگيريم كه اين جوانب در نظر گرفته شده است. در حال حاضر بحث 
بر سر انتخاب است، البته اسامي اكران نوروزي به شوراي صنفي 

نمايش اعلام شده است و به زودي رسانه اي مي شود.

    خبر

۱۰۰ سالن به سينماي ايران 
افزوده شد

مؤسسه سينماش�هر ضمن تجليل از مجيد مس�چي، مديرعامل 
س�ابق اي�ن مؤسس�ه از ۱۰۰س�الن س�ينمايي رونماي�ي ك�رد. 
همزمان با مراس��م تقدير از مجيد مس��چي، مديرعامل س��ابق 
مؤسسه سينماش��هر و تجليل و قدرداني از مالكان و سازندگان 
سالن هاي س��ينمايي سراسر كش��ور كه در موزه سينما برگزار 
شد، ۱۰۰ س��الن س��ينمايي هم افتتاح و به ظرفيت سينمايي 

كشور افزوده شد.
مجيد مسچي در اين مراسم بيان كرد: كشور ما به تعداد بسيار زيادي 
سالن سينمايي مدرن احتياج دارد و در حال حاضر با آن نقطه فاصله 
زيادي داريم و بايد همچنان تلاش ها ادامه يابد. هاشم ميرزاخاني، 
مديرعامل مؤسس��ه سينماش��هر نيز گفت: ش��يوع كرونا شرايط 
سختي را براي سينماي ايران به وجود آورد، به همين خاطر از همه 
هنرمنداني كه در اين شرايط ايستادند و چراغ سينما را روشن نگه 
داشتند، قدرداني مي كنيم. در سال جاري سينماهاي ايران حدود 
۱۵۸ميليارد تومان بليت فروختند و مخاطبان سينماي ايران حدود 

۷ميليون نفر بوده اند. 
در ادامه اين مراسم ۱۰۰سالن سينمايي در سراسر كشور افتتاح شد و 

تصاويري از اين سالن ها به نمايش درآمد.

آيت الله اختري در نشست خبري دومين جشنواره »انا من حسين«:

هدف »انا من حسين« معرفي مكتب عاشورا و پاسخ به شبهات است

     مصطفي شاه كرمي
رئيس بني�اد بين المللي عاش�ورا ضم�ن ابراز امي�دواري براي 
اس�تفاده از اس�تعدادها، ذوق و س�ليقه هاي مختلف و متعدد 
جهان�ي در اي�ن جش�نواره، پاس�خ به ش�بهات عاش�ورايي و 
روشنگري را هدف دومين جشنواره »انا من حسين« اعلام كرد. 
آيت الله اختري، رئيس بنياد بين المللي عاش��ورا در نشست خبري 
جشنواره »انا من حسين« كه روز گذشته در حوزه هنري برگزار شد، 
ضمن تبريك اعياد ش��عبانيه خصوصاً ميلاد امام حسين)ع( گفت: 
فراخوان جشنواره »انا من حسين« از امروز اعلام شده و اميدواريم 
بتوانيم جش��نواره را در حد توان به خوبي برگ��زار كنيم و زمينه را 
به وجود آوريم كه از اس��تعدادها، هنرمندي ها و ذوق و سليقه هاي 

مختلف و متعدد در جهان بهره مند شويم. 
رئيس بنياد بين المللي عاشورا درباره نامگذاري اين جشنواره گفت: 
عنوان »انا من حس��ين« از زبان پيامبر)ص( بارها مطرح شده و در 
روايات بزرگان شيعه و س��ني هم مورد تأييد است، همچنين سيره 

امام حسين)ع( ابعاد مختلفي دارد كه مورد توجه قرار نگرفته است 
و شاهد هستيم برخي دشمنان اهل بيت)ع( با بيان انتقادات بي پايه 
و شبهه افكني ها در حقايق اسلام و عاشورا ترديد به وجود مي آورند 
و يكي از وظايف ما پاسخ به اين ش��بهات و روشنگري در اين زمينه 
است. معرفي مكتب عاشورا و امام حس��ين)ع( به غيرمسلمانان از 
ديگر اهداف ماس��ت و بايد تلاش كنيم بزرگان اسلام را به خوبي به 

جهانيان معرفي كنيم. 
حجت الاسلام سيدعليرضا حس��يني عارف، دبير جشنواره »انا من 
حسين« نيز در اين برنامه با اشاره به برگزاري دومين دوره آن گفت: 
دوره نخست در سال هاي 9۳ و 9۴ با عنوان پيامبر اعظم)ص( برگزار 
شد و 9۰۰ اثر به دست ما رسيد كه بسياري از فيلمسازان جواني كه 
در جشنواره حضور پيدا كردند بعدها به عنوان برگزيدگان جشنواره 

فيلم فجر معرفي شدند. 
دبير جشنواره »انا من حس��ين« ضمن تأكيد بر اينكه جشنواره در 
بخش هاي سينمايي، كتاب، شعر، فضاي مجازي و ايده هاي خاص 
برگزار مي شود، درباره اهداف آن اظهار داشت: در اديان مختلف به 
امام حسين)ع( و عاشورا توجه دارند و شاهد هستيم در راهپيمايي 
اربعين از همه اديان و مذاهب و مليت ها حضور پيدا مي كنند، پس 
لازم است ما فرهنگ حس��يني را به غيرمسلمانان و غيرشيعيان به 

خوبي معرفي كنيم. 
وي ادامه داد: علاقه مندان مي توانند با مراجعه به پايگاه بنياد عاشورا 
يا خبرگزاري »ابنا« جهت كسب اطلاعات بيش��تر يا نام نويسي در 
جش��نواره اقدام كنند. هنرمندان تا ۳۱شهريور۱۴۰۱ مهلت دارند 

آثار خود را ارسال كنند.

      رویداد


